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Vážené dámy, vážení páni! 

Dovoľte mi, aby som sa poďakovala organizátorom dnešnej prednášky za pozvanie a dostala tak možnosť 

vyjadriť svoj názor k téme, ktorou sa zaoberám v mojej profesionálnej kariére a je mi veľmi blízka. 

V úvode by som sa chcela vyjadriť k slovám, ktoré odzneli z úst môjho predrečníka, pána Daniela Zvončeka. 

Zaujal ma jeho názor na spotrebu elektroniky v dnešnom modernom svete. Podľa Daniela je elektronika 

neodmysliteľnou súčasťou našich domácností, každodenného života a bežného fungovania. Mnoho 

pracujúcich ľudí ju potrebuje k svojmu zamestnaniu, študentom pomáha pre vyhľadávanie a prácu s novými 

informáciami. Nevyužívajú ju však iba ľudia v produktívnom veku, používa ju každý. S pohľadom pána 

Zvončeka jednoznačne súhlasím, avšak nie je potrebné sa do tejto témy ponoriť hlbšie? 
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